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                   Protokoll nr 2 
 

Styrelsemöte BK Tullbron 
 
Tid 20210921 
Plats Falkenbergs Boulecenters styrelserum 
 

Närvarande Bengt-Arne Nelson, ordförande 
 Kjell Berglund, vice ordförande 
 Alf Olsson, kassör 
 Tomas Jansson, ledamot 
 Anita Sjökvist, ledamot 
 Annika Gleisner, sekreterare 
 Ing-Britt Pehrson, ledamot 
 
§ 9 Mötets öppnande 
 Mötet öppnas av föreningens ordförande Bengt-Arne Nelson. 
 
§10 Val av protokolljusterare 
 Till att jämte ordförande justera dagens protokoll, valdes Tomas Jansson. 
 
§11 Förslag till dagordning 
 Mötesprotokoll 20210819 godkändes. 
 
§12 Föregående mötesprotokoll 
 Upprättad föredragningslista godkännes. 
 
§13 Ekonomirapport 
 Genomgång av ekonomirapport visar att intäkter och kostnader följer 
 budgetplanen.  
 
§14 Övriga ärenden 
 Diskussion angående hallvärdskap – enades att det skall vara som tidigare, 
 2ggr/år.  
 Genomgång av enkät angående hallvärdskap, cirka 35 svar. 
 Beslutades att styrelsen skapar hallvärdskapslista. 
 Diskussion angående hantering av kassa/bank under hallvärdskapsveckor, 
 utarbeta skrivelse till alliansen vid nästa styrelsemöte. 
 Enades om att Tullbron tar grillningen den 23/10 Oktoberträffen, trots att  
 Lejonen är hallvärdar. 
 
  
  
   



 
 
§15 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum den 2 november 2021 9.00. 
 
 
§16 Mötets avslut 
 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 Vid protokollet 
 
 
 
 
 ---------------------------------------- 
 Annika Gleisner 
 Sekr 
 
 
 
 
 -------------------------------------------          -------------------------------------- 
 Bengt-Arne Nelson                                   Tomas Jansson 
 
 
 
  
   
  
 
      


